
18. Debat om temamøder (2010-118507)
Forretningsudvalget beder Lokaludvalget om at drøfte omfanget, indholdet og tidsforbruget på 
temapunkterne på dagsordnen.

INDSTILLING OG Beslutning

Forretningsudvalget indstiller til Kgs. Enghave Lokaludvalg,

at det drøftes hvilke temaer der skal på dagsordnen i 20101.

at det drøftes hvor ofte der skal temaer på dagsordnen2.

at det drøftes om de ca. i alt 45. min der normalt afsættes er passende3.

Problemstilling

Forretningsudvalget tager som regel stilling til, hvilke temaer der skal på dagsordnen på 
Lokaludvalgsmøderne, nogle gange på opfordring af andre lokaludvalgsmedlemmer. Med denne 
indstilling vil forretningsudvalget kunne høre Lokaludvalgets holdning til mulige temaer i resten af 
2010, hvor ofte der skal være temaer på dagsordnen og om det afsatte tidsrum er passende.

Løsning

Lokaludvalget drøfter hvilke temaer der skal på dagsordnen 2010, hvor ofte der skal være temaer på 
dagsordnen og hvor lang tid der skal afsættes til dette punkt på dagsordnen.

bilag

Kongens Enghave Lokaludvalgs beslutning den 19.08.2010

Forslag til temaer for 2010: skolerne i Kgs. Enghave, puljemidler - hvad bruges de til?, Sammen om 
Sydhavns "Alles Enghave", Køgebanen, fattigdomsår - relativ fattigdom i Kgs. Enghave, 
Kommuneplanen. Lokaludvalget var enige om, at der ikke skal temaer på hver dagsorden, at der skal 
tages hensyn til dagsordnens længde og at de 45 min. generelt er passende. Det skal desuden 
overvejes, om de enkelte temaer er relevante for flere af byens borgere og således hellere skal 
afholdes som borgermøder frem for temamøder på lokaludvalgsmøderne. Fagudvalgene opfordres til 
løbende at komme med forslag til temaer til dagsordnen.




